

Protokoll från Kosternämndens möte, onsdag 26 januari 2005

Närvarande: Göran Larsson, Lars-Ove Loo, Göran Lyth, Håkan Eriksson, Kaj Axelsson och Ima Andersson.

Plats och tid: Sibirien mellan 17.00-20.00

1. Ordföranden hälsade välkommen och gick igenom protokollet från förra mötet. Vi saknar protokollet från 13/10-04. Ima Andersson valdes till sekreterare och Lars-Ove Loo till justerare.
2. Protokollet från Referensgruppens möte den 14 januari gicks igenom.
3. **Arbetsgruppernas arbete:**
Hur behandlar vi dessa protokoll/minnesanteckningar som kommer in. En mall behöver göras för att det ska bli mer lättöverskådligt. Hans får i uppdrag att göra en enkel mall att fylla i. Vad är det för problem vi upplever och hur når vi målet dit vi vill komma. Bengt Fritzell ger ut ett nytt infoblad angående vad arbetsgrupperna har att redovisa. Göran skriver ett utkast på översiktlig information som ska ut till alla Kosterbor, vad vi pysslar med.

Ö-råd blir det söndagen den 13 februari på Fiskargården klockan 15.00. Där presenterar alla arbetsgrupper vad som har blivit gjort hittills.

Skärgårdsgruppen – har lämnat protokoll på vad de vill göra.

Naturum – Lars-Ove redogjorde för de platser som gruppen har tagit fram som förslag. För- och nackdelar med förslagen.

Bostadsgruppen – Frida Ahrel från Carpe Mare kommer den 8/2. De som är intresserade kan komma på mötet.

Fiskemöte – blir det lördagen 12 februari i Fiskargården. Klockslaget är ännu ej bestämt. WWF kommer och presenterar sig.

Fördjupade översiktsplanen – Rådhuset arkitekter kommer den 15 februari. Vilka som går på det mötet bestäms vid nästa Kosternämndsmöte. Hans och Lars-Ove utvalda sedan tidigare.

Mottagningskommittén – har kontaktat kommunen för att se vad de har för info att ge de som är intresserade av att flytta till Koster. De hade ingen info. Olika förslag på hur vi ska göra med detta har diskuterats. Skolbroschyren som skolrådet ger ut gicks igenom. Olika synpunkter på den. Lars-Ove tar kontakt med Susanne angående kostnader och upplaga.
4. **Information**
Göran undrade hur vi ska få ut information till alla Kosterborna. Förslag på att en almanacka sätts upp på posten, affären och båten där alla grupperna fyller i när de har sina möten. Vi bjuder in alla intresserade till dessa möten. En månad i taget sätts upp. Alla sammanställande informeras om detta informationssätt.
5. **Skrivelser** från Vettnets husägareförening – Information, 4 skrivelser av olika karaktär gällande parkering, fyrhjulingar, piren och grovsoporna.

6. Övriga frågor

- måndag 14/2 ordnar gruppen Lokal produktion en föreläsningsdag med Hans Naess. De kommer att ses på Kilesandsgården och det är en heldag. Hur många från KN kommer?
- Väntrum – Strömstad Tourist. Björn Alm undrar hur vi ställer oss till ett ställe att vänta på båten och där det finns möjlighet att ställa in bagage. Vi är intresserade men vi undrar vem som betalar och vem som bygger. Håkan Eriksson har varit på möte. Han återkommer med information.
- Naturvårdsprojektet – Göran Lyth och Mikael Olsson ska till Länsstyrelsen i Vänersborg för att få information om ansökan som ska fyllas i och som ska vara inne 15/3.
- Västkuststiftelsen har en restaureringsplan på 2 platser på Koster. Det gäller Valnäs och Brevik sommarhamnen. Om det finns någon intresserad på Koster som vill jobba med detta så går det bra. Betalning utgår.
- Göran Lyth har varit i kontakt med Jan Uhr angående insändaren i Std Tidning. Den kom in flera månader för sent. Ingen åtgärd.

Vid protokollet

Ima Andersson

Justeras

Göran Larsson

Lars-Ove Loo

